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 Odpowiadając na interpelację Pana Wiceprzewodniczącego złożoną w  dniu  

8 września br. dziękuję za wyrażenie zainteresowania stanem nawierzchni boiska szkolnego 

w obrębie Szkoły Podstawowej nr 5 w Inowrocławiu. Sytuacja jest nam doskonale znana. 

Rozważaliśmy rozpoczęcie prac remontowych w przyszłym roku, jednak sytuacja 

finansowa Miasta spowodowana przez COVID-19 uniemożliwiła nam działania w tym 

zakresie. 

 Wobec powyższego uwzględnienie remontu boiska do przyszłorocznego budżetu  

w chwili obecnej nie jest możliwe. 

        

 

 

        z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia 

       Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia 

 

 

 

        

                  Wojciech Piniewski 

   

 
 

Do wiadomości:  

 

1.Wydział Organizacyjno-Administracyjny 

2.Biuro Rady Miejskiej 

 


